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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-14/9 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-6 
Rijeka,  26. 3. 2019 

 

  
  
  
                                    
 
 
 

ZAPISNIK 
S 3.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

3. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 26.3. 2019. (utorak) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Josip Ukalović, član VMO  
5. Valić Franjo, budući član VMO 
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
 
Gost sjednice: 
Saša Cvetković 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice VMO Belvedera 
�  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 
 
 

DNEVNI RED 
 

1.Informacija vezana za održavanje sastanka u VIK-u 
2. Zahtjevi građana 
3. Razno 

 



 2/2 

 
 
 
Ad.1 
Zamjenik predsjednik Vijeća gdin. Ivica Vukić upoznao vijećnike o održanom sastanku u 
K.D. Vodovod i kanalizacija a vezano o daljnjim radovima kanalizacijskog sustava na Pulcu 
te je upoznao vijećnike da zbog . nedostajućih financijskih sredstava za izgradnju 
vodovodnih ogranaka na području MO Brašćine-Pulac, a u ulicama Pulac od k.br.51/1-54C, 
Lukovići od k.br. 13-17 i Oktavijana Valića od k.br. 55-71. Predmetni ogranci obuhvaćeni su 
izrađenom projektnom dokumentacijom pod nazivom SANITARNA KANALIZACIJA, CS-18, 
CS-19 I VODOVODNI OGRANCI PODSUSTAVA BANDEROVO-BRAŠĆINE-PULAC-
TRSAT, te su za iste ishodovane sve potrebne dozvole, no za njihovu izgradnju nisu 
osigurana financijska sredstva, odnosno troškovi izgradnje nisu prihvaćeni od strane EU 
fondova. 
Za izgradnju istih, a radi se o tri vodovodna ogranka ukupne duljine 320,00 m, nedostaje 
cca. 800.000,00 kn. 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju. 
 
 
Ad.2 
Predsjednik upoznao vijećnike o pristiglom zahtjevu gdin. Davora Krajcera vezano za  
kontejnera za komunalni otpad u Ulici Pulac kod br.42 i 44 koje su bez postolja i  zaštite. 
Dana 20. ožujka 2019. godine iste je bura otkotrljala te je oštetila automobile  
Prijedlog Vijeća je da Saša Cvetković, koji je zadužen za komunalnu problematiku na 
području Mjesnog odbora izvidi situaciju na terenu te u razgovoru s građanima na 
navedenim adresama dostavi prijedloge na slijedećoj sjednici Vijeća 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić Josip Rupčić 
  

  

  

 


